

PENGHARGAAN

Segala puji-pujian selayaknya bagi Allah Ta'ala, Tuhan sekalian alam. Selawat dan salam buat penghulu para nabi dan rasul Nabi Muhammad saw, ahli keluarga baginda, serta seluruh para sahabat dan tabi'in. Rahmat dan keampunan dari Allah Ta'ala ke atas semua para alim ulamak yang terdahulu mahupun yang kemudian, di atas segala jasa mereka dalam menyebarkan ajaran dan syariat Islam ke seluruh dunia.

Dikesempatan ruang yang terbatas ini, saya dengan sepenuh ikhlas ingin merakamkan ucapan *jazaka Allah khairan kathira* dan terima kasih buat Prof. Madya Dr. Abdul Karim Bin Ali selaku penyelia yang banyak membimbing dan mendorong penulis dalam usaha menyempurnakan kajian ini. Dengan kepakaran dan pengalaman beliau, serta pengorbanannya dalam memberi tunjuk ajar dan panduan kepada penulis mengenai kaedah teknik penulisan dan kajian. Maka penulis sangat menghargai segala pandangan, nasihat dan teguran yang telah diberikan, khususnya kesabaran beliau sepanjang tempoh penulis menyiapkan kajian ini.

Tidak dilupakan ucapan terima kasih yang tidak terhingga kepada para pensyarah di APIUM yang telah banyak mencurahkan ilmu dan mendidik penulis, sepanjang penulis mengikuti kursus bagi program Sarjana Syariah di Akademi Pengajian Islam, Kuala Lumpur.

Tidak ketinggalan juga kepada semua para guru yang tidak disebutkan namanya di sini. Semoga dengan ilmu dan pengalaman yang telah dicurahkan kepada penulis dapat memberi keberkatan dan manfaat bagi penulis untuk kebaikan di dunia dan akhirat. Buat rakan-rakan dan kawan seperjuangan, semoga doa dan jasa baik kalian semua diberikan ganjaran pahala serta mendapat kejayaan di dunia dan akhirat.

Akhirnya, penulis ingin memohon keampunan dari Allah Ta'ala di atas segala kesilapan dan kesalahan dalam membawa amanah ilmu Allah Ta'ala ini. Semoga segala usaha menyempurnakan kajian ini diterima olehNya dan mendapat ganjaran daripadaNya di akhirat kelak. Amin...

Yang Benar,

Mohammad Hafiz Bin Abdul Khodir,
IGA 060012,
Jabatan Fiqh & Usul,
Akademi Pengajian Islam, Universiti Malaya,
Kuala Lumpur.